

LING RINPOCHE 林仁波切

2018年10月13日

我很高興看到這個非常重要的新網站法會網—西藏寺院服務 www.gompaservices.com的成就，它匯集了來自印度和尼泊爾的四十多個主要寺院和尼寺院，為他們全球的贊助人和信眾提供有價值並且容易取得的服務。

這是現代科技正面使用的一個良好範例。一千多年來，寺院機構透過佛法教學、灌頂、薈供、祭頌和其他法會儀式為我們的社區提供了必要的指導、支持和保護。這一傳統現在正以前所未有的方式透過這個網站繼續，為了西藏國際社會和所有國際友人和藏傳佛教徒的利益，並最終造福所有眾生。

這個項目的成功歸功於三年多來非營利組織“西藏寺院服務(Tibetan Monastery Services)”其善巧與真誠的努力。由於他們的善良，並且在所有藏傳佛教傳承的高僧大德的支持下，所有主要寺院提供的重要公眾傳法、灌頂和其他法會儀式現在可以在線上觀看。這是一項了不起的成就，我希望並祈願無數眾生將從這個參與傳統藏傳佛教佛法的機會中受益。

我要感謝所有支持發展這項優質服務的人員。

祝願這個項目以及所有具功德的佛法活動都能繼續取得成功，

(簽名)

林仁波切

www.lingrinpoche.info

林拉卜楞，哲蚌寺，Tibetan Colony- 581 411，穆恩德戈德，卡納塔克邦

ལྷོ་རྒྱལ་ལོ་ལོ་ལོ་



LING RINPOCHE

Date 13 October 2018

It is my pleasure to see the accomplishment of this very important new website, www.gompaservices.com, which brings together more than forty of the major monasteries and nunneries from India and Nepal, to make their valuable services available and easily accessible for devotees and followers around the globe.

This is a wonderful example of modern technology being used in the best possible way. For more than a thousand years, the monastic institutions have provided essential guidance, support and protection to our community, through Dharma teachings, empowerments, pujas, prayers and other ceremonies. This tradition is now being continued in an unprecedented way through this website, for the benefit of the Tibetan global community and all international friends and followers of Tibetan Buddhist, and ultimately for the benefit of all beings.

The success of this project is due to the skilful and sincere efforts, over more than 3 years, of the non-profit organisation, 'Tibetan Monastery Services'. Due to their kindness, and with the support of senior Lamas from all the Tibetan Buddhist traditions, important public teachings, empowerments and other ceremonies offered by all of the major monasteries will now be available to view online. This is an outstanding achievement, and I hope and pray that countless beings will benefit from this opportunity to engage with the traditional Tibetan Buddhist Dharma.

I would like to express my gratitude to all those who have supported the development of this excellent service.

With prayers for the continued success of this project and all virtuous Dharma activities,

Ling Rinpoche

www.lingrinpoche.info